



# الصالحية

Date: 07/05/2024

Ref.: Ib/04/2024

التاريخ: 2024/05/07

الإشارة: إب/04/2024

To: Boursa Kuwait Co.

Dear Sirs,

المحترمين

السادة/ شركة بورصة الكويت

تحية طيبة وبعد،

**Subject: The BOD meeting of Salhia Real Estate Company to discuss and approve the Interim Condensed Consolidated Financial Information for the financial period ended 31/03/2024**

**الموضوع: اجتماع مجلس إدارة شركة الصالحية العقارية لمناقشة واعتماد المعلومات المالية المرحلية المجمعة عن الفترة المالية المنتهية في 2024/03/31**

With reference to the above subject, we would like to inform you that the Board of Directors of Salhia Real Estate Company will hold its meeting on Monday 13/05/2024, at 1:00 PM, to discuss and approve the Interim Condensed Consolidated Financial Information for the financial period ended 31/03/2024.

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، نود أن نفيدكم بأن مجلس إدارة شركة الصالحية العقارية سوف يعقد اجتماعه يوم الإثنين الموافق 2024/05/13 في تمام الساعة 1:00 ظهراً، وذلك لمناقشة واعتماد المعلومات المالية المرحلية المجمعة للشركة عن الفترة المالية المنتهية في 2024/03/31.

Best regards,

مع خالص التحية ،،،

Ghazi F. Alnafisi  
Chairman

غازي فهد النفيسي  
رئيس مجلس الإدارة

\*Copy to the Capital Markets Authority.

\*نسخة للسادة/ هيئة أسواق المال

